
PROTOKOL Nr XLVIII/24
z sesji Rady Miejskiej w Suraiu w dniu 24.01.2024 r. w Miejsko- Gminnym

OSrodku Kulturv w Sura2u.

Ad.l.
Obrady otworzyla i przewodnicryla Przewodniczqca Rady Miejskiej w SuraZu

Pani Agnieszka Edyta Filipczuk -Zamojda.
Na podstawie listy obecno5ci stwierdzila prawomocno5i obrad. W sesji

uczestnicryli Radni, Burmistrz Sura2a, Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy,
sottysi.

Ad.2.
Pani Przewodniczqca przedstawila proponowany porzqdek obrad:

1. Otwarcie obrad XLVIII Sesji Rady Miejskiej w SuraZu.
2. Przyjgcie porz4dku obrad.
3. Projekt uchwaty w sprawie zmian w bud2ecie gminy na2024r.
4. Projekt uchwaty w sprawie zmiany uchwaly Wieloletniej Prognozy

Finansowej Gminy Sura2 na lata2024-2029.
5. Proj ekt uchwaty w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi

Bialostockiemu na dofinansowanie zadania pod nazw4 ,,Poprawa
bezpieczeristwa ruchu poprzez budowg wyniesionego skrzyZowania drogi
powiatowej Nr 15078 w m. Zimnochy-Susty"

6. Projekt uchwaly w sprawie zasiggnigcia od Komendanta Wojew6dzkiego
Policji informacji o kandydatach na lawnik6w.

7. Projekt uchwaly w sprawie powolania zespolu opiniujqcego kandydat6w
na lawnik6w do S4du Rejonowego w Bialymstoku.

8. Projekt uchwaty w sprawie udzielenia dotacji celowej Rzymskokatolickiej
Parafii pw. ,,Bo2ego Ciala" w Sura2u na dofinansowanie prac
konserwatorskich polegaj4cych na remoncie Zabytkowej Kaplicy
Cmentamej p.w. imienia Maryi w Zawykach.

9. Projekt uchwaly w sprawie udzielenia dotacji celowej Rzymskokatolickiej
Parafii pw. ,,Bozego Ciala" w Surulu z przeznaczeniem na dofinansowanie
prac konserwatorskich pny zabytkach ruchomych.

l0.Projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaly w sprawie przyjgcia Programu
wsp6lpracy Gminy Swa? z organizaclami pozarz4dov'rymi oraz innymi
podmiotami prowadz4cymi dzialalnoSi poZytku publicznego na 2024r.

ll.Projekt uchwaty w sprawie zmiany uchwaly nr XXXVI/170/14 Rady
Miejskiej w Sura2u z dnia 30 stycznia20l4r. w sprawie podwyZszenia
kryterium dochodowego uprawniaj4cego do przyznania nieodplatnie
pomocy w zakresie do2ywiania w formie zasilku celowego -Swiadczenia
pieniE2nego na zakup posilku lub ZywnoSci.
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l2.Informacja Burmistrza z realizacji uchwal podjgtych w 2023r. przez Radg

Miejsk4 w Surazu.
l3.Przyjgcie protokotu obrad z XLVI i XLVII sesji Rady Miejskiej w Sura2u.
l4.Informacja Burmistrza Suralaz podjgtych dzialai migdzy sesjami.
15.Zap5,tania i wolne wnioski.
l6.Sprawy r62ne.
lT.Zakoirczenie obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w SuraZu.

Radni Rady Miejskiej w SuraZu porz4dek przyjgli 14 gtosami za,pruy 14 osobach
obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zal4cmik do protokofu.

Ad.3.
Zapoznano radnych z projektem uchwaty w sprawie zmian w budZecie gminy na
2024r.
Pan Owczarczuk stwierdzil, i2 radni dowiedzieli sig o realizacji zadania, tj.
wyniesionego skrzy2owania w Zimnochach dopiero po rozstrzygnigciu przetargu
przez Powiat. Zwr6cil sig radny z pytaniem, czy Powiat informowal wcze6niej
o tym zadaniu Pana Burmistrza? Zdaniem radnego, wyniesione
przelScia/sk;rzyiowania nie do korica sq bezpieczne, tak jak np. wyniesione
przej5cie pny ul. Bielskiej w SuraZu. Radny wnioskowal, aby Pan Burmistrz
wystqpil na pi5mie do komisji kt6ra zaakceptowala usytuowanie bezpiecznego
przejScia na ul. Bielskiej. Ju2 w tej chwili asfalt sig .wykrusza przed przejSciem
i zalega po calej dlugo5ci ulicy woda opadowa, kt6ra nie ma mo2liwoSci sptywu
do kanalu deszczowego, a gdy zamarznie to bgdzie lodowisko. Jadqc, trzeba
szczeg6ln4 uwagg zwracai, aby nie opryskai wod4 pieszych na chodniku. Czy,
tak wygl4da bezpieczne przejScie?
Zdaniem radnego, zaplanowane wyniesione skr4,Zowanie w Zimnochach bez
uwzglgdnienia odptywu w6d opadowych dla jad4cych duzych sprzEt6w
rolnic4,ch z ,,g6rki", bgdzie gorszym utrudnieniem i niebezpieczeistwem, ni2
w chwili obecnej. Cyt.,, Zabezpieczamy dziS w budzecie ponad 50 tys. zl., a tak
naprawdg nie wiemy, czy to spelni swoj4 rolE. To jest sprawdzone jakori, Ze to
pomo2e?".
Pani Przewodniczqca Rady stwierdzila, i2 wstgpna dokumentacja tego
skrzyZowania byla przedstawiona na ostatnich komisjach.
Pan Owczarczuk wskazal, i2 to mialo miejsce ju2 po przetargu w Powiecie.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 radni jeszcze mog4 nanosii swoj e uwagi do tego
projektu,, gdyz jest jeszcze w fazie projektowania. Stwierdzil, iZ wyniesione
przejScia, skrzy2owania powstaj4 r6wnie2 i w innych gminach. Maj4 one na celu
spowolnienie ruchu na wytypowanych odcinkach. W tym miejscu kierowcy nie
przestrzegaj4 obowi4zuj4cej prgdkoSci orazjest problem z wyjazdem zbocznych
ulic, a 2e jest to droga powiatowa, wigc Powiat zlo2yl wniosek o dofinansowanie.
Wniosek otrzymal dofinansowanie wiEc bgdzie realizowany. O budowg
powy2szego skrzyzowania do Powiatu wnioskowali mieszkaricy Zimnoch.
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Pan Jaroszko zaproponowal, aby zamiast wyniesionego skrzyZowania wstawi6
progi zwalniajqce.
Pan Danilczuk stwierdzil, i2 s4 to pieniqdze podatnika, wigc wydatkujmy je
z logik4 i wybierajmy najpilniejsze potrzeby mieszkaric6w. Cyt. ,,Np. ludzie
w Rynkach z chodnika schodz4 na jezdnig pod jadqce samochody. Czy to jest
niebezpieczne, czy tojest be zpieczne,lakaiest zasadno5i wyniesionego przejScia,
gdzie sig zbierai bgdzie woda w Zimnochach, zim4 bgdzie mr6z bgdzierozmraZa(
to wszystko, bgdzie zagroienie stwarzai".
Sottys Rynek Pan Litwiriczuk zwr6cil sig z pl,taniem clt. ,,czemu robi4 tam gdzie
nie chc4, a gdzie chc4 to nic nie robi4?' ' Stwierdzil, i2 mieszkaricy Rynek chcieli
pr6g zwalniaj4cy na skrzy2owaniu kolo koSciola w Rynkach. Jednak Pan
Burmistrz wskazal, iz jest to zly pomysl.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2nazebraniuwiejskim w Rynkach czgS6 mieszkaric6w
byla za budow4 progu zwalniaj4cego. Jednak, jak przyszlo do wskazania jego
umiejscowienia mieszkaricy z pomyslu sig wycofali.
Radna, Pani Zimnoch, wskazala, i2 po rozmowie z mieszkaricami ustalono, iz
bezpieczne skrzyZowanie jest potrzebne w miejscowoSci Zimnochy, jednak moZe
nie w takim bogatym wydaniu, jak obecnie, gdyz jest to kwota ponad 400 tys. zl.
Jednak ten projekt otrzymal80oZ dofinansowania z zewn4trz, wklad gminy Suraz
wynosi 10% i drugie l0% doktada Powiat. Mieszkaricy i radni o zadanit dopiero
dowiedzieli sig po przetargu i za to mamy pretensje do Powiatu, 2e wczeSniej nie
spotkano sig z mieszkaticami Zimnoch.
Pani Przewodnicz4ca stwierdzila, iz skoro komisja ds. bezpieczeristwa
zdecydowala i zatwierdzila bezpieczne skzyzowanie w tym miejscu i przy takim
dofinasowaniu i wkladzie wlasnym gminy, zasadne jest jego wykonanie.
Zdaniem radnego, Pana Sosnowskiego wyniesiony pr6g zwalniaj4cy na
ul Bielskiej ogranicza prgdko5i samochod6w i wptywa na bezpieczeristwo na
drodze.
Pani Wyszkowska stwierdzila, i2 mieszkaricy Zimnoch, jak i gmina kt6ra
partycypuje w kosztach wykonania wyniesionego skrzyZowania, powinna miei
mozliwoSi wypowiedzenia sig i wprowadzenia uwag do projektu.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik glosowania: 12 osob za,2 osoby przeciw, pny 14 osobach obecnych.
Imienny wynik glosowania stanowi zal4cznik do protokolu.

Ad.4.
Zapoznano radnych z projektem uchwaly w sprawie zmiany uchwaly Wieloletniej
Prognory Finansowej Gminy SuraZ na \ata2024-2029.
Pan Woloszczyk zwr6cil sig z pytaniem, z jakich Srodk6w Pani Skarbnik
zabezpieczyla Srodki finansowe na te wyniesione skrzy2owanie w Zimnochach?
Pani Skarbnik stwierdzila,, i2 powy2sze zadanie jest wydatkiem maj4tkowym
i zabezpieczona kwota w bud2ecie gminy na ten cel pochodzi z wolnych 5rodk6w.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaty.
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Wynik glosowania: l0 os6b za, 4 osoby sig wstr4rmaty, przy 14 osobach
obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zal4cznikdo protokofu.

Ad.5.
7-apoznano radnych z projektem uchwaiy w sprawie udzielenia pomocy
finansowej Powiatowi Bialostockiemu na dofinansowanie zadania pod nazlv4
,,Poprawa bezpieczeristwa ruchu poprzez budowg wyniesionego skryZowania
drogi powiatowej Nr 15078 w m. Zimnochy-Susty"
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik glosowania: 12 os6b za, 2 osoby przeciw, pny 14 osobach obecnych.
Imienny wynik glosowania stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.6.
Zapoznano radnych z projektem uchwaty w sprawie zasiEgnigcia od Komendanta
Wojew6dzkiego Policji informacji o kandydatach na lawnik6w.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik glosowania: 13 os6b za, przy 13 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zal4cznik do protokotu.

Ad.7.
Zapoznano radnych z proj ektem uchwaly w sprawie powolania zespolu
opiniuj4cego kandydat6w na lawnik6w do S4du Rejonowego w Biatymstoku.
Pan Sekretarz stwierdzil, iZ na ostatnich komisjach Rady Miejskiej w Sura2u
zglosili siE radni chgtni do zespofu opiniujqcego kandydat6w na lawnik6w.
1. Iwona Nowicka
2.Krzysnof Bibulowicz
3. Adam Sosnowski
Na dzisiejszej sesji wymienione osoby podtrzymaty chgi uczestnictwa w ilw
zespole.
Przystqpiono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik glosowania: 14 os6b za, pny 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zal1cznrk do protokolu.
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Ad.8.
zapoznano radnych z projektem uchwaty w sprawie udzielenia dotacji cerowej
Rzymskokatolickiej Parafii pw. ,,Bo2ego Ciala" w Surazu na dofinansowanie prac
konserwatorskich polegaj4cych na remoncie Zabytkowej Kaplicy Cmentamej
p.w. imienia Maryi w Zawykach.
Ks. Rafal Norbert Koptas - proboszcz Parafii pw. Bo2ego Ciala w SuraZu
podzigkowal radnym i pracownikom gminy zabardzo dobrq wspolpracg i pomoc
na rzecz Parafii.
Przystqpiono do glosowania projektu uchwaty.



Wynik glosowania: 14 os6b za, pny 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zal4cznik do protokolu.

4d.9.
Zapoznaro radnych z projektem uchwaty w sprawie udzielenia dotacji celowej
Rzymskokatolickiej Parafii pw. ,,Bo2ego Ciala" w Sura2u z przeznaczeniem na
dofi nansowanie prac konserwatorskich przy zabytkach ruchomych
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaly.
Wynik glosowania: 14 os6b za, pny 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zal4cznik do protokolu.

Ad.10.
Zapoznano radnych z projektem uchwaly w sprawie zmiany uchwaly w sprawie
prryjgcia Programu wsp6lpracy Gminy Suru2 z organizacjami pozarz4dowymi
oraz innymi podmiotami prowadz4cymi dzialalnoSi po2ytku publicmego na
2024r.
Przystqpiono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik glosowania: 14 os6b za, przy 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zal4cznlk do protokolu.

Ad.ll.
Zapoznano radnych z projektem uchwaty w uchwaty w sprawie zmiany uchwaty
nr XXXVI/I70/14 Rady Miejskiej w Sura2u z dnia 30 stycznia 2014r. w sprawie
podwy2szenia kryterium dochodowego uprawniaj4cego do przyznania
nieodplatnie pomocy w zakresie do2ywiania w formie zasilku celowego -
riwiadczenia pienig2nego na zakup posilku lub 2ywnoSci.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaly.
Wynik glosowania: 14 os6b za, pny 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zal4cznik do protokolu.

Ad.12.
Pan Burmistrz zapoznal radnych z informacj4 z realizacji uchwal podjgtych
w 2023r. przez Radg Miejskq w Sura2u.

Ad.13.
Przyjgcie protokolu obrad z XLVI sesji Rady Miejskiej w Sura2u.
Przyst4piono do glosowania protoko'tu.
Wynik glosowania: 13 os6b za, pny 13 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalqcmik do protokolu.

Ad.l4.
Przyjgcie protokolu obradz XLVII sesji Rady Miejskiej w Sura2u.
Przyst4piono do glosowania protokolu.
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Wynik glosowania: 13 os6b za, przy 13 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalEcznik do protokotu.

4d.15.
Burmistrz Sura2a, Pan Henryk Lapiriski, przedstawil informacjg z podjgtych
dzialah migdzy sesjami, tj.:
- spotkanie z wykonawc4 projektu funkcjonalno- u2ytkowego na
termomodemizacj E Swietlicy w Kowalach i Zawykach,
- spotkanie z Dyrektorem Narwiariskiego Parku Narodowego w sprawie
podpisania umowy na udostgpnienie dzialki gminnej pod budowg punktu
czerpania wody z miejscem spuszczania lodzi ratunkowej przy ul. Rybnej,
- udzial w posiedzeniu Stowarzyszenia LGD N.A.R.E.W.,
- udzial w posiedzeniach komisji Rewizyjnej i komisji ds. Gospodarki i Bud2etu,
- spotkanie z projektantem, inspektorem nadzoru i wykonawc4 modernizacji stacji
uzdatniania wody w SuraZu,
- udzial w spotkaniu z dzie(mi i Paniq policjant w szkole podstawowej w sprawie
bezpieczefstwa podczas ferii i cyberprzestgpczo5ci w sieci.

Ad.16.
Zapytania i wolne wnioski.
Brak.

Ad.l7.
Sprawy r62ne.
Soltys Rynek Pan Litwiriczuk wnioskowal o wyst4pienie na piSmie do PGE
o wycinkg drzew lgalgzi,, kt6re robiq zwarcia na sieci energetycznej, a co za Wm
idzie brak jest oSwietlenia ulicmego w miejscowoSci Sredziriskie i Rynki. Zwr6cil
sig z pytaniem, dlaczego gmina nie posiada kluczy do skrzynek z bezpiecznikami?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 w tej chwili trwa modernizacja oSwietlenia ulicznego
w gminie. Ju2 wykonano jego wymiang oraz wymieniono skzynki
bezpiecznikowe, pozostala jedynie rozbudowa oSwietlenia ulicznego. Do
momentu zakoirczenia calej modemizacji oSwietlenia, klucze do skrzynek
posiada wykonawca. Nadmienil Pan Burmistrz, i2 gmina wystgpowala do PGE
o podcigcie tych galgzi.
Sohys Rynek zwr6cil sig z pytaniem, kto odpowiada za odSnie2anie i sprz4tanie
przystank6w PKS w Gminie Sura2? Na chwilg obecn4 wykonujq tq pracg sami
mieszkaricy.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 to zad,anie jest w zakresie pracownik6w
gospodarczych. S4 trasy gdzie autobusy nie kursuj4 i tam nie s4 od6nie2ane
przystanki, ale na wykorzystywanej trasie pracownicy sukcesywnie staraj 4 sig
odrinie2ai, gdy2 jest o wiele wigcej pilniejszych teren6w gminnych do
odSnie2ania.
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Soltys Rynek stwierdzil, i2 prawdopodobnie byty podwy2ki pracownikom,
a dlaczego nie uwzglgdniono podwyZek dla sohys6w.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 o podwyZkach dla soltys6w decyduj4 radni.
Sohys Rynek zaproponowal, aby odbi6r gabaryt6w w naszej gminie odbywal sig
w miesi4cach letnich, gdyz w tym okresie przebywajqna terenie gminy letnicy.
Pani Przewodnicz4ca stwierdzila, i2przez caly rok jest mo2liwori6 prrywiezienia
odpad6w wielogabarytowych do punktu skladowania odpad6w w SuraZu.
Pan Danilczuk zwr6cil sig z pytaniem , czy w naszej gminie jest prowadzony nab6r
na asystenta osoby z niepelnosprawnoSciami?
Pan Burmistrz stwierdzil, iZ prawdopodobnie radnemu chodzi o pomoc s4siedzk4.
Tym tematem zajmuje sig MGOPS w Sura2u, ale na chwilg obecn4 nie ma
przepis6w wykonawczych. Trzebajednak wzi4i pod uwagg, 2eto zadaniebgdzie
wymagalo zabezpieczenia dodatkowych Srodk6w finansowych w bud2ecie
gminy.
Pan Danilczuk wnioskowal o naprawg drogi gminnej w kierunku cmentarza
w Rynkach.
Pan Woloszczyk zwr6cil sig z pytaniem, czy Wodoci4gi Podlaskie przekazaly
odpowiedZ w sprawie wyodrgbnienia na liczniku gl6wnym iloSci w6d opadowych
wptywaj4cych do sieci kanalizacyjnej? Czy julwplyngly faktury z PGE na szkolg
z uwzglgdniaj4ce oszczgdnorici w zwiEzku z zamontowaniem paneli
fotowoltaicznych?
Pan Burmistrz stwierdzil,, i2 jeszcze nie wptyngty faktury z PGE za ostatnie
p6lrocze i nie ma r6wnie2 odpowiedzi z Wodoci4gow.
Pan Sosnowski zwr6cil siE z pytaniem, czy mieszkaricy wynajmuj4cy lokale
mieszkalne w budynku Stowarzyszenia Zielona Szkola w Doktorcach placq za
odbi6r odpad6w komunalnych?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 w gminnym systemie odbioru odpad6w nie sq oni
ujgci, nie zloiono deklaracji. Stwierdzil, iZ w wyjaSnieniach Prezes
Stowarzyszenia wskazal, iZ ci mieszkaricy maj4 podpisane umowy ze
Stowarzyszeniem.
Pan Sosnowski zwr6cil siE z pltaniem, czy Stowarzyszenie przedstawilo
faktury/dokumenty za odbi6r odpad6w komunalnych? Czy my mieszkaricy gminy
Suraz placimy teraz za tych lokator6w Stowarzyszenia?
Prezes Stowarzyszenia Zielona Szkola w Doktorcach, Pan Pawel Jaroszko
stwierdzil, i2 wyja5nieni a zlo2ono do Pana Burmistrza i to on powinien
odpowiedziei.
Pan Sosnowski wnioskowal do Prezesa Stowarryszenia, aby przedstawil
dokumenty/faktury potwierdzaj4ce odbi6r odpad6w komunalnych z budynku
Stowarzyszenia, gdyL doszty sluchy, 2e to gmina- czyli wszyscy mieszkaricy
gminy placq za odbi6r odpad6w z tej nieruchomoSci.
Prezes Stowarzyszenia stwierdzil, i2 zostala przedstawiona umowa, cyt.
,, i wedlug umowy wszystko jest prowadzone jak naleZy, czyli Smieci sq
zglaszane, odbierane. Teraz ja zapytam, czy z Kola Gospodyri w og6le coS jest
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odbierane, czy sq kosze, czy w og6le coS zabierane. Z drugiej strony
w Stowarzyszeniu jest Swietlica do dzisiaj kosza od strony Urzgdu nie ma.
Takiego, gdzie moZna by bylo nawet po wyborach te Smieci wyrzuc it, zlo|yt. Co
ja mam ztobi( ztymi Smieciami? Nic w tym temacie nie zrobiono."
Pan Burmistrz stwierdzil, iZ za udostgpnienie miejsca na wybory w budynku
Stowarzyszenia jest uiszczona platnoSi za lokal wyborczy.
Prezes Stowarzyszenia zwr6cil sig z pyaniem, czy we wszystkich swietlicach
wiejskich s4 wstawione kosze na odpady komunalne?
Pani Przewodnicz}ca zwr6clla sig z pytaniem, czy w kt6rejkolwiek swietlicy
mieszkajq na stale mieszkaricy?
Pan Burmistrz sfwierdzil, i2 w Ladnej Swietlicy wiejskiej nie mieszkajq
mieszkaricy.
Pani PrzewodniczEca zwr6cila sig z pytanie m. czy umowa na wynajem
pomieszczenia na Swietlicg wiejskq w budynku Stowarryszenia uwzglgdnia
wyw6z Smieci po stronie Stowarzyszenia, czy Gminy?
Pan Burmistrz stwierdzil, iZ umowa uiryczenia pomieszczenia ze
Stowarzyszeniem j est bezplatne.
Pan Sosnowski zwr6cil sig z pytaniem do Prezesa Stowarryszenia, ile os6b
zamieszkuje w wynaj gtych mieszkaniach?
Prezes Stowarzyszenia stwierd zil, ii wynalgcie jest turystyczne i nikt nie mieszka
na stale.
Pan Sosnowski wnioskowal do Pana Burmistrza, o jak najszybs ze rozwiEzanie
powy2szej sprawy.
Sottys Sredziriskie Pan Mierzwiriski zwr6cil sig z pytaniem, kiedy zostanie
dokoriczona droga do altanki w miejscowoSci Sredziriskie?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 kaildego roku na t4 dzialkg s4 przeznaczane Srodki
z bud2etu gminy.
Pan Owczarczuk wnioskowal, aby zaprosi6 na komisjg przedstawiciela
z Powiatowego Zarz4du Dr6g w Biatymstoku w sprawie przepustu w Zawykach-
Fermie oraz zamontowanie lustra drogowego na drodze powiatowej (v,ryjeldlaj4c
zZawyk-Ferma w kierunku Doktorc).
Radny Pan Pawel Jaroszko opuScil obrady sesji.
Pan Woloszczyk stwierdzil, iZ temat cyt. ,,Smieci wymaga uporzqdkowania",
niezbgdna do tego jest wizyta przedstawiciela firmy odbieraj4cej z gminy odpady.
cyt.,, Wiz).ta dalaby odpowiedl, jak gmina mo2e zaoszczgdzit, na odpadach, na
przewozie, na czgstotliwoSci. " Ile na chwilg obecnE wykre6lilo sig mieszkaric6w
z obowiqzku posiadania kosza? W trakcie ubiegania siE o dotacje na opal jednym
z warunk6w bylo posiadanie kosza. Cyt. ,,Ka2de Stowarryszenie powinno miei
wlasny kosz. Nie kwestionujg iloSci rimieci, ale samo posiadanie kosza."
Wnioskowal radny o wyst4pienie do Powiatu w sprawie przepustu
w miejscowoSci Lesznia, co powoduje w dalszym ciqgu zalewanie graniczqcych
nieruchomoSci, a co prowadzi do corocmych interwencji stra2ak6w. Zwr6cil sig

8



:*,1,:.t :::iT:..rI.i":,. ror]iy9s6 aby zaptanowanq do remontu drogepowrarowq Rynki, Sredziriskie podzielii na dwa etapy?
Pan Burmistrz stwierdzil, iz ostatni zro.ony wniosek o dofinansowanie tegozadania uwzglgdnial budowg z podzialem na etapy, kt6ry zaczynal siq od
miej s_cowo5c i Zawyki w kierunku m iej scoworici Rynki.
Pan Karczewski wnioskowal, aby urica cmenta.n4 i placowq w surazu utwardzi6prry wyjeidzie na ulice asfaltowe.
Pan Burmistrz stwierdzil,, iz urica cmentarna byla uwzgrgdniona do wnioskuo dofinansowanie' jednak nie uzyskala ona dofinansowania. Spadek terenu natych. ulicach powoduje usuwanie sig piachu na nizej usyuowun. nu*i".r"t ni"asfaltowe.
Pan Danilczuk wnioskowal, aby na koniec obecnej kadencji prrygotowai
info1m1cje., jakie naklady. finansowe rozloiryly sig na poszczeg6lne sole*wa
w trakcie dw6ch ostatnich kadencji pana Burmistrza.

Ad.l8.
Zakoiczenie obrad sesji Rady Miejskiej w Surazu o godz. 11a0.

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej

Protokolowata: S. Filipczuk

ea n i a gn i e'ii:{ 

:', ffii:k::,'moj 
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SURAZ

PROTOKOt. GT.OSOWANIA
z dnia 24 stycznia 2024 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: .ls

Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: Przyjgto
Glosy oddane:

Pu nkt
porzadku

obrad

Przed glosowan Za Pzeciw WstrzymujEcy

1 P rzyjgcie porzqdku obrad. 14 0 0

l\/iroslaw Danilczuk ZA
Julita Dziemianiuk ZA
Ag Edyta F rpczu k mojda ZA
Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski

nieszka Klosko ZA
Kzysztof Mlodzianowski ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan ZA
Krzysztof Paikowski ZA

Sosnowski ZA
Marian ZA

Halina ZA
Teresa Zimnoch

1t1

ZA

ZA



SURAZ

PROTOKOL GT.OSOWANIA
zdnia 24 stycznia 2024 t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 1S
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: przyjgto

oddane:

Punkt
porzEdku

obrad

Pnedmiot glosowania Pzeciw Wst-zymujqcy

2 w sprawie zmian w
bud2ecie gminy na ZO24t.

Projekt uchwaly 12 2 0

Miroslaw Danilczuk

u m tan ku
ZA

ilipczunieszka a ZA
Pawel Jaroszko

ZAgnacy Karczewski
ZAAgnieszka Klosko
ZA

anowski
ZAlwona Nowicka
ZABogd an Owczarczuk

Pahkowski
ZA

am
ZAWieslaw nan
ZA
ZA

Teresa Zimnoch
ZA

'U1

PRZECtw-

PRZECtw-



SURAZ

PROTOKOT- GTOSOWANIA
z dnia 24 stycznia 2024 t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: .14

Rezultat glosowania: przyjqto

Glos oddane

Punkt
pozEdku

obrad

Pzed miot glosowania Za Pzeciw Wsttzymulqcy

2029

roJ

soweJ

Y E ukt c S raw e mz a nhwaty p v
chu elo tn P nwaly e, rog ozy

F an n Gm n uS QZ na a 2ta 20 4-v

10 0 4

Miroslaw Danilczuk
WSTRZ

Julita tem ranru k ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk moJda ZA
Pawe.l Jaroszlo WSTRZ
lgnacy Karczewski

ZA
Agnieszka Klosko

ZA
Krzysztof

ZA
wona Nowicka

ZA
Bogdan Owczarczuk WSTRZ

PaikowskiK
ZA

Adam OS
ZA

Wieslaw nan WSTRZ
Halina Wyszkows ka ZA
Te resa Zimnoch

ZA

1t1



PROTOKOT- GT.OSOWANIA
z dnia 24 stycznia 2024 t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 1S
Liczba oddanych glosow: 14

Rezultat glosowania: przyieto
Glosy oddane

Punkt
pozqdku

obrad

Pzedmiot g,tosowania Przeciw Wstrzymujqcy

4
pomocy finansowej powiatowi
Bialostockiemu na dofinansowanie
zadania pod nazwq ,,poprawa
bezpieczeristwa ruchu popzez budowq
wyniesionego skrzy2owania drogi
powiatowej Nr 15078 w m. Zimnochy_
Susty"

Projekt uchwaty w sprawie udzielenia 12 2 0

Miroslaw Danilczuk
PRZECIW

J u lita emtantu k
ZA

Fi oJreszn EkaAg kdyta mapczu ad
ZAPawet Jaroszko
ZAgnacy Karczewski
ZAAgnieszka Klosko
ZA

anowskiKrzysztof
ZAlwona Nowicka
ZABogda n Owczarczuk

PRZECIW
Pankowski

ZAAOam Sosnowski
ZA

szczykeslaw Marian
ZAHalina ka
ZATeresa Zimnoch
ZA

1t1

SURAZ



SURA'Z

PROTOKOL GT.OSOWANIA
z dnia 24 stycznia 2024 r.

Gosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 13

Rezultat glosowania: przyjeto

Glosy oddane:

Punkt
pozqdku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Pzeciw Wstzymujqcy

5 Projekt uchwaty
od Komendanta
informacji o kan

w sprawie zasiqgniqcia
Wojew6dzkiego Policji

dydatach na lawnik6w.

13 0 0

iroslaw Danilczuk
ZA

Ju ita Dzie mrantuk ZA
Ag dyta amoJn E F u kpcz

ZA
Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczews ki ZA
Agnieszka Klosko ZA
Kzysztof ianowski ZA
lwona Nowicka

ZA
ogdan OwczarczukB

ZA
Pankowski

ZA
Adam Sosnowski BRAK GLOSU

aneslaw
ZA

alina WyszkowskaH
ZA

Teresa Zimnoch
ZA

1t1



PROTOKOL GT.OSOWANIA
z dnia 24 stycznia 2024 t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych gtosow: 14

Rezultat glosowania: przyjgto

Glosy oddane:

Punkt
pozqdku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Pzeciw Wstrzymu.iEcy

6
zespolu opiniujqcego kandydatow na
lawnikow do Sqdu Rejonowego w
Bialysmtoku.

Projekt uchwaty w sprawie powolania 0

iroslaw Danilczuk
ZA

J ullta iemianiuk
ZA

Agnieszka Edyta Filipczuk mojda ZA
Pawel Jaroszko
gnacy Karczewski

ZA
Agnieszka Klosko

ZA
Krzysztof Mlodzianowski

ZA
lwona Nowicka

dan k

KzysztofFafikowski
ZA

Ada m Sosnowski
ZA

rian WoloszczykWies.law Ma
ZA

ina WyszkowskaHal
ZA

Teresa Zimnoch

1t1

SURAZ

14 0

ZA

ZA
ZA

ZA



SURAZ

PROTOKOL GLOSOWANIA
z dnia 24 stycznia 2024 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowanta: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: przyjqto
Glosy oddane:

Punkt
porzqdku

obrad

Przed miot glosowania Za ujqcy

7
dotacji celowej Rzymskokatolickiej
Parafii pw. ,,Bozego Ciala,'w Surj2u na
dofinansowanie prac konsenvatorskich
polegajqcych na remoncie Zabytkowej
Kaplicy Cmentarnej p.w. imienia Uaryiw
Zawykach.

Projekt uchwaly w sprawie udzielenia 14 0 0

iroslaw DanilczukM
ZAJul ita Dziemianiuk
ZAAgnieszka E Fi rpczu amojda
ZAPawel Jaroszko
ZAlgnacy Ka rczewski
ZAAgnieszka Klosko
ZAKrzysztof Mlodzianowski
ZAlwona owicka
ZABogdan rczuk
ZAKrzysztof Pankowskr
ZAAdam Sos
ZA

anieslaw
ZA

ina WyszHal kowska
ZA

Teresa Zimnoch
ZA

1t1



PROTOKOT GT.OSOWANIA
zdnia 24 stycznia 2024 t.

Glosowanie iawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Punkt
pozqdku

obrad

Pzedmlot glosowanta Za Paeciw Wstrzym ulqcy

8

przeznaczeniem na dofinansowanie
prac konseMatorskich przy zabytkach
ruchomych.

Projekt
dotacji
Parafii

dzie
teJ

u hwac S tawre uty nlep a
R m kS kao toowej ktczy

oB op alaC Suzeg ra Uz

14 0 0

M iroslaw Danilczuk
ZAJ U Dz tarem n ku
ZA

mojdaAg nieszka Edyta Filipczuk
ZAJaroszko
ZAns kacy
LAAgnieszka Ktosko
ZAnowski
ZAlwona Nowicka
ZABogd an OwczErczuk
ZAPankows k
ZAam osn ows
ZAotoszczykMa nta
ZAHal ina Wyszkowska
ZATeresa Zimnoch
ZA

1t1

SURAZ

Rezultat glosowania: przyjqto

oddane:

z



SURAZ

PROTOKOi. GLOSOWANIA
z dnia 24 stycznia 2024 t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: .15

Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: przyjgto
Glosy oddane

Punkt
pozEdku

obrad

P'zedmiot glosowanra Za Pzeciw Wstzy muJqcy

I

orga n izacja mi pozarzqdov{y mi o@z
rnnymi podmiotmi prowadzqcymi
dzialalnoSi po2ytku publicznego na
2024r.

tzYl

P kte uroJ rawte zm ahwaly nsp v
u rawrehwaly a Psp lap muQct rog
WS ra Gm np uS6lp zrazcy v

14 0 0

Miroslaw Danilczuk
ZAJulita Dziemtantu k
ZAAgnieszka Fi k apczu amojd
ZAPawel Jaroszko
ZAlg nacy
ZAAgnieszka Klosko
ZAKzysztof Mlodzianowski
ZAowickalwona
ZABogdan rczuk
ZAKzysztof Paikowski
ZAAdam Sosnowski
ZAWieslaw Ma flan
ZAina WyszkowskaHal
ZATeresa imnoch
ZA

1t1



Glosowanie jawne

ilri: :flil:? Jil";do 
slosowania; 1 s

Rezultat glosowania: Pzyjgto
oddane

Punkt
pozqdku

obrad

Przedmiot a
uJqcy

'10 roje

reJS

itk oSci

P kt u hwaty zspra m anvU In XXXVhwaly
1 70 1 4 RadyM ki uSeJ zrazu dn a 30 tastyczn20 ,| 4 r. S ta ep

n apodwy2sze
k uryteri m doch od o U raoweg wn tap oqcegod znp an nrzy ta ieod tn tepla pomocyzakres d an ao2yvti form IE za silkuo- sceloweg wtadczen a ntep naQ2nego

kza U OSp Up ub 2wn

14 0 0

M Dan lczu k

ZAJulita em nla ku

ZAmojda
n eszkaAg Ed Fy1a U ktpcz

ZAPawel Jaroszko

ZAlgnacy k

ZAAgnieszka

ZAnowski

ZAowicka

ZAuk

APankowsk,

ZAAdam aosnowski

ZAanan szczykeslaw

ZAHalina

ZAZimnoc h

ZA

1t1

SURAZ

PROTOKOt. GTOSOWANIA
z dnia 24 stycznia 2024 r.



SURAZ

PROTOKOL GTOSOWANIA
z dnia 24 stycznia 2024 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Lrczba oddanych glos6w: 13

Rezultat glosowania: przyjeto
Glosy oddane:

Punkt
porzqdku

obrad

Pzedm iot glosow,nia Za Pzeciw
Ecy

11 rzyjQcie LVI sesJ
iejski

P rotokolup bo dta Xz
Ra M Sdy u ruzueJ

13 0 0

nilczuk
DRZEMKAlita k

ZAAgn mojdaFit ipczuk-
ZAPawel
ZAgnacy Karczews
ZAAg Klosko
ZA
ZANowicka
ZABogdan k
ZAKrzyszlof an
ZA
ZAesla!v Marian
ZAHalina
ZATeresa

ZA

1t1



SURAZ

PROTOKOI GLOSOWANIA
z dnia 24 stycznia 2024 t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: .ls
Lrczba oddanych glos6w: 13

Rezultat glosowania: pnyjqto
oddane

Pun ki
pozqdku

obrad

Pzedmiot ta Za
UJECY

12 rzyiQcie LVI
kiejreJs

P rotokolup ob rad z x sesj
R M Sady ra2U U

13 0

BRAK GLOSUJu rem k

ZAmojdaAgn ilipczu k
ZA
ZA
ZAnieszka Klosko
ZA
ZAN

ZABogdin k
ZAPankowski
ZAm k
ZAn

ZAHal na

ZATeresa Zim

ZA

1t1

0


